

质优云母发热架 DEYE

产品名称	质优云母发热架 DEYE
公司名称	广州得焯电器有限公司
价格	4.00/件
规格参数	品牌:DEYE 型号:GJ系列 材质:云母
公司地址	广州市海珠区赤岗西路265号综合楼八楼
联系电话	13719012980

产品详情

品牌	DEYE	型号	GJ系列
材质	云母	最大电压	250 (V)
功率	1-2000 (W)	主要用途	干手机、美甲机
产品认证	/		

说明(product description)

云母片加热器是将电阻丝缠绕在云母片上的一种电加热器件。设计功率一般为100~800w，最高工作温度可达600，其绝缘性能好，体积小，重量轻，可设计成各种形状。

mica strip heater is a kind of heating instrument with resistance binding on the mica strip. the designed power ranges 100w-800w and the highest working temperature reaches 600. it features fine insulation, small size, light weight and can be designed into various shapes.

应用 (applications)

适用于各类办公、文仪设备上，如过塑机、复印机、打印机等；广泛用于家电中，如微波炉、电吹风、电烫斗等；

1. it is suitable for various kinds of office equipments such as binding machine, copy machine and printer etc.2. it is widely used for household appliances such as microwave stove, electric blower and electric iron etc.

技术参数 (technical data)

1.常态绝缘电阻： 100m ；

2.耐压：1800v/5s，无闪络击穿；

电阻值偏差： $\pm 7\%$ ；

1. normal insulated resistance: 100m ;2. voltage resistance: 1800v/5s, without flash breakdown;3. resistance tolerance: $\pm 7\%$;